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Zápis ze zasedání členské schůze spolku 

Český paraflorbal z.s. 
IČO: 270 15 742,  

se sídlem Vaníčkova 315/7, 169 00 Praha 6 
zapsaný ve spolkovém rejstříku vedeném u Městského soudu v Praze, oddíl L, vložka 67727 

 (dále jen jako „Spolek“) 
 

Místo konání: Ke Štvanici 656/3, 186 00 Praha 8 (Kancelář Českého paralympijského výboru) 

Datum konání: 16. srpna 2022 

Čas konání: 18:00 hod.  

 

Přítomní členové Spolku:  

- Dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu ze zasedání členské schůze   

 

Popis projednání jednotlivých bodů programu zasedání členské schůze Spolku: 

1. Na dnešní den bylo svoláno zasedání členské schůze Spolku předsedou Spolku Bc. Zbyňkem 
Sýkorou, nar. 4. 6. 1984, trvale bytem Holkovská 2342/4, 370 07 České Budějovice (dále jen 
„Zbyněk Sýkora“), jenž je též členem spolku. Zbyněk Sýkora na tomto zasedání členské schůze 
Spolku přivítal ostatní členy Spolku a uvedl, že předmětem jednání členské schůze Spolku je: 

I. hlasování o hospodaření Spolku za rok 2021;  

II. hlasování o výroční zprávě Spolku za rok 2021; 

III. hlasování o strategickém plánu Spolku na příští období;   

IV. hlasování o případném členství Spolku v Mezinárodní paraflorbalové asociaci; 

V. diskuse – sportovní záležitosti, klasifikace, bezpečnost při hře, nadcházející ligová sezona, 
reprezentace a další. 

 

2. Zbyňkem Sýkorou bylo konstatováno, že toto zasedání členské schůze Spolku bylo řádně svoláno 

a je usnášeníschopné.  

 

3. Členská schůze Spolku následně v rámci realizace předmětu jednání členské schůze Spolku všemi 

přítomnými hlasy zvolila předsedajícím tohoto zasedání členské schůze Spolku shora uvedeného 

Zbyňka Sýkoru (dále též jako „předseda zasedání“) a zapisovatelem Hanu Liškovou, nar. 

16.08.2000, trvale bytem: Svobody 1030, 379 01 Třeboň (dále jen jako „zapisovatel“). 
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4. Předseda zasedání vyzval přítomné k hlasování o výsledku hospodaření Spolku za rok 2021, který 

tvoří přílohu č. 2 tohoto zápisu z členské schůze Spolku. Pro bylo 6 přítomných členů oprávněných 

k hlasování, proti 0, zdrželo se 0. 

 

5. Dále předseda zasedání vyzval k dalšímu hlasování, a to o výroční zprávě Spolku za rok 2021, která 

tvoří přílohu č. 3 tohoto zápisu z členské schůze Spolku. Pro bylo 6 přítomných členů oprávněných 

k hlasování, proti 0, zdrželo se 0. 

 

6. Předseda zasedání taktéž vyzval přítomné hlasování o strategickém plánu Spolku na příští období, 

který tvoří přílohu č. 4 tohoto zápisu z členské schůze Spolku. Pro bylo 6 přítomných členů 

oprávněných k hlasování, proti 0, zdrželo se 0. 

 

7. Poté předseda zasedání prezentoval ostatním přítomným otázku případného členství Spolku 

v Mezinárodní paraflorbalové asociaci a vyzval ke hlasování o této otázce. Pro bylo 6 přítomných 

členů oprávněných k hlasování, proti 0, zdrželo se 0. 

 

8. Předseda zasedání dále přednesl přítomným další body k projednání členskou schůzí (tj. body, 

které jsou nad rámec uvedeného v prvním bodě tohoto zápisu = bodů uvedených v pozvánce za 

na toto zasedání členské schůze Spolku), a to: 

a) představení rozpočtu 2022 Spolku a diskuze o něm; 

b) diskuze nad náborem nových členů spolku a hráčů do ligy a reprezentace; 

c) diskuze nad Mezinárodní paraflorbalovou federací a vyjednáváním s dalšími zeměmi – 

Švýcarsko, Belgie; 

d) diskuze nad startovným do ligové sezony 23/24 a dále; 

e) diskuze nad dalšími termíny zasedání členských schůzí Spolku; 

f) diskuze nad změnami pravidel ligové soutěže, vedoucí ligové soutěže představil změny; 

g) diskuze nad rozvojem a náborem rozhodčích; 

h) diskuze nad kandidáty na členy komise pro bezpečnost při hře. 

 

9. Následně bylo hlasováno o usneseních vzešlých z diskuze podle předchozího bodu zápisu ze 

zasedání členské schůze Spolku. Ve všech případech bylo pro 6 přítomných členů oprávněných 

k hlasování, proti 0, zdrželo se 0. Členská schůze Spolku přijala tato usnesení: 

a) Předseda spolku rozešle emailem výzvu o zaslání koncepce na jednotlivé členy ohledně 

náboru nových hráčů. Po zaslání návrhů od členů vznikne ucelený dokument. 
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b) Předseda spolku zahájí vyjednávání o vzniku Mezinárodní paraflorbalové federace s 

dalšími zeměmi – Švýcarsko, Belgie. 

c) Od ligové sezony 23/24 se zavádí startovné pro kluby ve výši 40.000, - Kč pro základní část 

soutěže, startovné se bude platit na jednotlivé turnaje a celková částka startovného bude 

rozpočítána podle počtu turnajů v sezoně. 

d) Další předběžné termíny tematicky zaměřených zasedání členských schůzí Spolku jsou: 

- listopad (reprezentace, rozhodčí, ostatní záležitosti), 

- duben (ekonomika a stav Spolku), 

- červen (ligová soutěž včetně play off turnaje). 

e) Vedoucí ligové soutěže neprodleně aktualizuje vozíčkářské dodatky pravidel a v zaslaném 

znění budou platné již pro tuto ligovou sezonu. 

f) Jaroslav Marks zašle návrh koncepce práce s rozhodčími. 

g) Členové Spolku mají možnost zaslat návrh kandidátů členů komise pro bezpečnost při hře 

do začátku ligové sezony 22/23. 

 

10. Předseda zasedání prohlásil, že program zasedání je vyčerpaný a dnešní zasedání ukončil, k čemuž 

došlo ve 20:00 hod. 

 

Přílohy:  

• Příloha č. 1 – Listina přítomných na zasedání členské schůze Spolku;  

• Příloha č. 2 – Hospodaření Spolku za rok 2021; 

• Příloha č. 3 – Výroční zpráva Spolku za rok 2021; 

• Příloha č. 4 – Strategický plán Spolku na další období. 

 

V Praze, dne 16. srpna 2022 

 

……………………………………. 
Zbyněk Sýkora 

člen Spolku a předseda zasedání 
(podpis bez úředního ověření)  

…………………………………. 
Hana Lišková 
zapisovatel 

(podpis bez úředního ověření) 

 


